



# Mattssons Rideklub

Referat af Bestyrelsesmøde den 12. Marts 2014

Hos Kirsten Haastrup

## Deltagere

Ole Rosdahl, Eva Dybelund, Kirsten Haastrup, Mette Nielsen, Tina Schön, Catrine Thaarup & Lars Folkmann

Gæster: Bjarne Schrøder, Charlotte Jakobsen & Mette Hørsman

---

## Bestyrelsens faste dagsorden:

1. Meddelelser fra Formanden
  2. Gennemgang af referat fra sidste møde
  3. Meddelelser fra udvalgsformænd
  4. Regnskabs gennemgang
  5. Eventuelt (GF)
-



Dagsordens Punkt	Action
<p><b>Punkt 1: Meddelelser fra Formanden</b></p> <p>Ingen, da dette var et GF forberedende møde.</p>	
<p><b>Punkt 2: Gennemgang af referat fra sidste møde</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Der følges op fra sidst under de relevante punkter.</li></ul>	
<p><b>Punkt 3: Meddelelser fra de forskellige udvalg</b></p> <p><u>Etablisementsudvalg v/Ole Rosdahl</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Ole aftalte på et møde med anpartsselskabet, at 39 64 08 22 skal genoplives. Kim tager handling. Det blev også bestemt ikke at indeksregulere vores 'husleje' i år.</li></ul> <p><u>Rideskoleudvalg v/Anne Catrine Thaarup</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>AC har skrevet til Maria, at hun bedes advisere rideskolens elever om ændringer i bedre tid fremover. De har sammen lavet en modus operandi, der indebærer halvårsplaner om aflysning, der kommunikeres til de berørte elever.</li><li>Bjarne meddelte at Camilla erstatter som underviser. Camilla har undervist mange år på Ågaarden, og hun har været aktiv springrytter.</li></ul> <p><u>Juniorudvalg v/Mette Nielsen &amp; Kirsten Haastrup</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Den just overståede fastelavn har vist, at der ikke er mange aktive juniorer. Skolerytter børnene kommer generelt ikke til de junior arrangementer, vi afholder.</li><li>Pony gruppen er p.t. meget selvkørende og har ikke brug for junior arrangementer. Det kommende udvalg vil derfor langt hen af vejen, være et 'sovende' udvalg.</li></ul> <p><u>Kommunikationsudvalg v/Tina</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Tina manglede et par referater, som Lars sendte hende undervejs i mødet. De vil blive lagt på nettet asap.</li><li>Ridehus oversigten skal Tina have fra Bjarne, så hun selv kan vedligeholde og publicere den.</li></ul>	<p><b>Kim Storm</b></p> <p><b>Maria</b></p> <p><b>Bjarne</b></p> <p><b>Lars/Tina</b></p> <p><b>Bjarne/Tina</b></p>



<p><u>Barudvalg v/Eva Dybelund</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Den nye bestyrelse (efter Generalforsamlingen) vil se på, hvordan man bedst forvalter cafeen.</li></ul> <p><u>Automatudvalg v/Finn Bachmann</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Det kører som altid strygende med Finn ved roret.</li></ul> <p><u>Sponsorudvalg v/Kirsten Haastrup</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Marts stævnet er sponsoreret af Kaj Strøh.</li><li>• Generalforsamlingens præmier er sponsoreret af AC Bajusz, Hagedorns (dækner) og Hofjuveler P. Hertz (indgraveringer).</li></ul> <p><u>Arrangementsudvalg v/Mette Nielsen</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Mette N har booket plads til 60 personer til GF med bespisning på Peter Liep.</li><li>• Mette er også ved at samle max 20 super gaver sammen til forårsfesten.</li><li>• Frokosten efter Mattsson jagten tager AC sig af. Vi leder efter en sponsor.</li></ul> <p><u>Stævneudvalg v/Eva Dybelund</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Årets stævner ligger nu fast. 15-16 marts, 14-15 juni, 6-7 september samt 15-16 november.</li><li>• Der knokles på weekendens stævne, der har meget stor deltagelse.</li><li>• Startlisterne skal gen-uploades, da der er rettelser.</li></ul> <p><u>Ryttermærkeudvalg v/Eva Dybelund</u></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Intet at bemærke</li></ul>	<p><b>Kirsten</b></p> <p><b>Mette Nielsen</b></p> <p><b>AC</b></p> <p><b>Eva</b></p>
<p><b>Punkt 4: Regnskab</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• De to første måneder er pæne og ligger lidt over budget.</li><li>• Herudover er det vigtigt at få rettet faktureringen, således at vi kun betaler for 11 skoleheste fra 1.1.2014, som aftalt med anpartsselskabet på et møde primo januar. Ole kommunikerer dette til anpartsselskabet og herefter skal bogføringen korrigeres.</li><li>• For at bedre økonomien blev det også besluttet, at følgende notits, skal sætte op på samtlige privathestebokse: "Da det er dit ansvar, bedes du sikre, at alle der rider din hest (parter, børn, afløsere, veninder etc.) melder sig ind i MAK. Hvis de rider i skoven bør du også minde dem om at et skovkort nu gælder rytteren og ikke længere hesten. MVH Mattssons Rideklubs bestyrelse."</li><li>• Fotokopiering af disse sedler</li><li>• Opsætning</li></ul>	<p><b>Ole/Lars/Bjarne</b></p> <p><b>Ole</b></p> <p><b>Lars</b></p>



<p><b>Punkt 5: Eventuel – i dag General Forsamling</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Posterne på dagsordnen blev fordelt</li><li>• Tina sender en mail ud til alle de medlemmer, der har oplyst deres mail adresse. I mailen mindes de om generalforsamlingen, samt orienteres om indkomne forslag og regnskabet vedlægges.</li><li>• Lars sender Tina den korrekte version.</li><li>• Sølvjet er indgraveret og dækner og trøje er bestilt.</li><li>• Mette køber 4 buketter.</li><li>• Kirsten skaffer en mistelten.</li><li>• Alle medlemmer af bestyrelsen møder på Peter Liep kl. 19.00, Eva og Kirsten lidt før.</li></ul>	<p><b>Tina</b></p> <p><b>Lars</b></p> <p><b>Kirsten</b></p> <p><b>Mette N</b></p> <p><b>Kirsten</b></p> <p><b>Alle</b></p>
<p><b>Næste Bestyrelsesmøde</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Næste møde (konstitueringsmøde) bliver d. 25/3 kl. 17.00 hos Mette N.</li></ul>	<p><b>Alle genvalgte og nyvalgte medlemmer :)</b></p>